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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Fritidsnämnden

Plats och tid Nacka stadshus 16:00-16:30

Övriga deltagare Anders Mebius, Cortina Lange, Martin Christensson, Heidi Swahn

Utses att justera Henrik Hermansson
Justeringsdatum 2020-11-12   Paragrafer §93

Underskrifter Sekreterare

……………………………….    
Heidi Swahn

Ordförande

……………………………….       …………………………………
Gunilla Grudevall-Steen

Justerande

……………………………….. …………………………………
Henrik Hermansson

ERSÄTTARE
Hans Lenkert (C)
Alena Jukic (V)

BESLUTANDE
Gunilla Grudevall-Steen (L) 
(ordförande)
Oliver Rykatkin (M)
Ella Tegsten (S)
Margareta Hjelmstad (M)
Richard Herrey (M)
Ylva Hedman (C)
Henrik Hermansson (MP)
Therese Nymoen (KD)
Hina Khan (S)
Oliver Berger (S)
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BEVIS OM ANSLAGSDAG
Fritidsnämnden
Justeringen har tillkännagivits genom anslag

Sammanträdesdatum 2020-11-12
Anslaget sätts upp 2020-11-12
Anslaget tas ned 2020-12-03

Sista dag för laglighetsprövning är dagen innan anslagets nedtagande.

Förvaringsplats för protokollet Nacka stadshus

Underskrift
                                                                           ……………………………………………..
                                                                           Heidi Swahn

Utdragsbestyrkande

2 (5)



12 november 2020

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Fritidsnämnden

Ordförandes signatur Justerandes signatur Utdragsbestyrkande

INNEHÅLLSFÖRTECKNING
§93 Tilldelningsbeslut i upphandling drift av fritidsgårdar
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§ 93                FRN 2020/39

Tilldelningsbeslut i upphandling drift av fritidsgårdar 

Beslut 
Fritidsnämnden beslutar att tilldela avtal i upphandlingen av drift av fritidsgårdar till nedan
 
Företag med organisationsnummer.
Företag med organisationsnummer                     Fritidsgårdar
Boo Folkets Hus Förening, 814000–6613              Orminge
Stiftelsen Fryshuset, 802011–1582                       2:an, Fisksätra, Henriksdal
Nacka kommun (VSS), 212000–0167                    Björknäs, Saltsjöbaden, Älta
 
Fritidsnämnden delegerar till direktören för kultur och fritid att efter att avtalsspärren löpt ut 
ingå avtalet i enlighet med de villkor som följer av avtalet och upphandlingsdokumentet.
 
Beslutet justeras omedelbart.

Sammanfattning av ärendet 
I kommunens annonserade upphandling drift av fritidsgårdar i Nacka kommun har antal (34) 
anbud inkommit. Upphandlingen omfattar samtliga fritidsgårdar enligt nedan:

• 2:ans fritidsgård
• Björknäs fritidsgård
• Fisksätra fritidsgård
• Henriksdal fritidsgård
• Orminge fritidsgård
• Saltsjöbadens fritidsgård
• Älta fritidsgård

I upphandlingen skulle varje anbudsgivare lämna ett (1) anbud per fritidsgård och varje 
anbudsgivare kunde som mest tilldelas tre (3) fritidsgårdar.

I upphandlingen ställdes krav på att varje anbudsgivare skulle beskriva uppdragets utförande, 
organisation, bemanning och kompetens samt innovation- och utveckling.

Fritidsnämnden föreslås anta de anbud som har högst utvärderingspoäng (se bilaga –
upphandlingsrapport) och därmed de mest ekonomiskt fördelaktiga anbuden.

Handlingar i ärendet 
Tjsk Tilldelningsbeslut i upphandling drift av fritidsgårdar sekretess
Bilaga Utvärderingsprotokoll upphandling drift av fritidsgårdar avidentifierad
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Yrkanden
Gunilla Grudevall-Steen (L) yrkade bifall till förslag till beslut.

Beslutsgång
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut.

Reservation
Ella Tegsten (s) reserverade sig mot beslutet samt meddelade att socialdemokraterna inte 
deltar i beslutet.
 
Henrik Hermansson (MP) reserverade sig mot beslutet samt meddelade att miljöpartiet inte 
deltar i beslutet.

Protokollsanteckning
Ella Tegsten lät anteckna följande för Socialdemokraterna.     
” Socialdemokraterna reserverade sig mot ramverket i upphandlingen. Bakgrunden till 
reservationen låg i att vi ville en upphandling som gett högre vikt till idéburna och ideella 
organisationer samt ställt högre och tydligare krav i upphandlingen. Ideella organisationer har 
tidigare erfarenhet att arbeta med att stärka ungdomar och har ett gemensamt intresse i att 
bedriva verksamhet av god kvalitét. Ett tydligare ramverk och krav på verksamheternas 
funktion hade gett ett större utrymme för att verksamheterna ska arbeta för ungdomars 
intressen istället för som med majoritetens modell drivas av finansiella intressen. ”
 
Olivier Rykatktin lät anteckna följande för Moderaterna.    
” Fritidsnämnden har nu fattat ett historiskt beslut. Som första kommun upphandlas samtliga 
av kommunens fritidsgårdar. I Nacka ska nästan all kommunal verksamhet konkurrens 
utsättas, antingen genom kundval eller upphandling. Det är för att vi tror på en mångfald av 
aktörer, och den positiva tävlan om att erbjuda bäst verksamhet till Nackaborna som den 
medför. Nacka fortsätter därmed vara en föregångskommun och nytänkande inom kommunal 
verksamhet. Nacka fortsätter att kommun som ständigt vill utmana status que och hitta nya 
lösningar. Men det absolut viktigaste är att det här kommer att öka kvaliteten på våra 
fritidsgårdar. Det är bara en tidsfråga innan fler kommuner kommer att ta efter Nackas 
exempel."
 
Hans Lenkert lät anteckna följande för Centerpartiet.     
” En överdriven sekretesshantering har gjort att den för nämnden beskrivna processen inte går 
att följa. Anbuden har t ex inte åsatts identifikation som anbud 1, 2, 3 osv vilket medfört att de 
olika urval som gjorts kan följas. ”
 
- - - - -

Paragrafen är justerad
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